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GOVERN OBERT 
 

PARTICIPACIÓ CIUTADANA 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

CREACIÓ D’UN 
CONSELL D’ENTITATS 

No. No.  Un cop estigui aprovat 
el Reglament de 
participació es podrà 
considerar la data. 

 

CREACIÓ D’UN 
PORTAL WEB PER A 
ENTITATS 

No.  No. S’està estudiant la fórmula, 
sobretot a nivell de gestió del portal. 

 2019 Es preveuen 3.000 euros de 
pressupost 

CREACIÓ D’UNA 
REGIDORIA DE 
PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA  

No. De moment, 
i malgrat la 
manca 
d’estructura de 
personal, hi ha 
una àrea de 
participació que 
aborda 
processos 
participatius 
puntuals, i es 
treballa 
transversalment 
per generar una 

Sí, al 30% Dependrà de la 
possibilitat de 
tenir una 
estructura de 
personal dedicat 
a la participació 
ciutadana 
estable, que s’hi 
pugui dedicar 
exclusivament. 
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escolta activa 
amb la 
ciutadania 
(Xarxes Socials, 
grups de 
whatsapp, cafès 
amb l’Alcalde...). 

CREACIÓ D’ÒRGANS 
DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA 
PERMANENTS 

No. S’està 
treballant en 
una proposta de 
reglament de 
participació que 
els contempli. 

No.  Durant el 2018 es 
treballarà en el 
Reglament. 

 

CREACIÓ DE NOUS 
CANALS DE 
PARTICIPACIÓ I 
CONSULTES 
CIUTADANES ON-LINE 

No. S’ha posat 
en marxa una 
aplicació mòbil, 
un sistema de 
recull de 
propostes on-
line, i els 
processos de 
participació 
preveuen la via 
on-line 

Sí, al 80% 2019  3.000 euros anuals, cost de 
manteniment de l’aplicació i de les 
enquestes on-line. 

IMPULS ALS 
PRESSUPOSTOS 
PARTICIPATIUS 

No. No.    

PLA ESTRATÈGIC DE 
MUNICIPI 

No.  Sí, al 50%. Per petició ciutadana es 
va suspendre la seva execució fins 
que el context social fos més 
favorable a la participació 
ciutadana. 

2018  35.000€ 
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CONSULTA 
CIUTADANA PER 
CANVI DE NOM DEL 
MUNICIPI 

No.  No.  2019  No s’ha valorat. 

FER PLENS EN 
HORARIS 
ACCESSIBLES 

No.  No.  Sense 
determinar 

  

AJUDAR LES 
ENTITATS 
FACILITANT-LOS 
LOCALS 

No.  Sí, s’ha iniciat un procés de 
conversa amb les entitats per veure 
les seves necessitats a nivell 
d’espais.  

2018-2019   

INCREMENTAR EN EL 
POSSIBLE LA 
PARTIDA A LES 
ENTITATS. 

Sí.     Les subvencions i convenis a entitats 
s’han incrementat un 12’2% des del 
2015.  

DONAR SUPORT A 
LES ENTITATS EN 
L’ORGANITZACIÓ 
D’ACTES I ACTIVITATS 

Sí, sempre que 
per normativa i 
pressupostàriam
ent és possible  

    

FER TALLERS I 
XERRADES PER A LES 
FAMÍLIES 

Sí, s’organitzen 
des de Joventut, 
Festes i Cultura. 
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COMUNICACIÓ I TRANSPARÈNCIA 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

APLICACIÓ MÒBIL No. Està 
prevista una 
segona fase 
d’activació per 
obrir aquest 
canal 
d’incidències per 
a la ciutadania, 
l’aplicació ho 
preveu. 

Sí, al 80%. 
 
 

Per activar 
aquests avisos 
de forma pública 
restem a 
l’espera 
d’obtenir el vist-
i-plau de les 
àrees que han 
de gestionar les 
incidències. 

  5.844,3 € iva inclòs. Manteniment 
anual de 2.359 euros a partir del segon 
any. 
  

REVISTA 
D’INFORMACIÓ 
MUNICIPAL 

Sí, es publica 
trimestralment. 

   El cost anual és de 16.000 euros, 
incloent la maquetació, la impressió i la 
distribució dels 4 números. 

AMPLIAR 
MECANISMES DE 
TRANSPARÈNCIA. 

No. La 
Universitat de 
Barcelona, a 
través de la 
seva unitat 
d’avaluació de 
la transparència 
de les 
administracions 
locals, ha 
avaluat 

Sí, al 77% 2018  Sense cost directe.  
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l’Ajuntament de 
Mont-roig del 
Camp, passant 
d’una puntuació 
de 3 sobre 10 el 
2015, a 7’7 
sobre 10 el 
2017. 

CONTRACTAR UN 
COMMUNITY 
MANAGER 

Sí. S’ha 
contractat un 
community 
manager que 
s’encarrega de 
gestionar les 
xarxes socials 
de l’Ajuntament, 
posar al dia els 
actes a l’agenda 
del web 
municipal i 
gestionar els 
avisos de l’APP. 
La nova gestió 
de les xarxes, 
iniciada el 2015, 
han permès 
passar de 350 
seguidors a 
gairebé 2.000 al 
Facebook, la 
plataforma amb 
mes usuaris. 

    
Cost anual: 8.712 € iva inclòs. 
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MANUAL DE 
BENVINGUDA VEÏNS 

No. S’ha 
començat a 
recollir la 
informació que 
caldria posar en 
aquest catàleg 
mitjançant 
contacte amb 
els diversos 
departaments 
implicats.  
 

Sí, al 10%.  Inicis 2019 El pressupost serà el de maquetar i 
imprimir el catàleg, valorant 
prèviament la tirada necessària. 
Encara no està previst. 

ESPAIS DE TROBADA Sí. es realitza 
mitjançant el 
programa Cafès 
amb l’alcalde, a 
través del qual 
de forma 
periòdica Fran 
Morancho es 
reuneix amb els 
veïns i veïnes 
que ho 
sol·liciten. Les 
trobades tenen 
lloc en diversos 
bars del 
municipi.  

 
 
 

  No té cap cost material, doncs 
cadascú es paga la consumició.  

RESPONSABLE 
MUNICIPAL PER CADA 
NUCLI. 

No.  No.  No està iniciada i 
encara no s’ha 
plantejat com es podria 
desenvolupar aquesta 
acció.  

El cost serien les hores que la persona 
responsable hagués de dedicar a 
recollir queixes, resoldre temes i 
derivar-ho a l’Ajuntament.  
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DONAR A CONÈIXER 
LES ACTIVITATS DE 
LES ENTITATS. 

No.  Sí, en un 70%. Es comparteixen en 
xarxes socials de l’Ajuntament quan 
ho sol·liciten, hi ha un conveni amb 
Canal Reus perquè difongui les 
seves activitats a través d’una 
agenda audiovisual que emeten, i 
s’ha creat una secció al butlletí 
municipal per donar a conèixer les 
entitats. Faltaria un portal d’entitats 
per acabar d’arrodonir l’acció on 
elles mateixes puguin gestionar la 
informació i els actes que 
organitzen. 
 

 2019. El cost anual de l’agenda de Canal 
Reus és de 3.750 euros anuals.  
El portal d’entitats tindria un cost anual 
de 3.000 euros (inclosa la posada en 
marxa i el manteniment anual). 
 

 
 
 
 

MODERNITZACIÓ DE L’ADMINISTRACIÓ 
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

OMAC VIRTUAL No. Sí, al 50% Abril-maig 2018  17.000 euros anuals, el cost del gestor 
d’expedients i el portal. 
En maquinari: Pressupost destinat fins 
al moment: 
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* 7 equips informàtics i 8 escàners per 
a les oficines municipals d’atenció al 
ciutadà de l’Ajuntament de Mont-roig i 
la Policia Local de Miami: 10.084,14€ 
* 4 equips informàtics (sobretaula) per 
substituir equips de la Policia Local de 
Miami obsolets per a l'Administració 
Electrònica: 3.071,32€ 
* 6 equips informàtics (4 sobretaula + 2 
portàtils) per substituir equips de 
l'Ajuntament de Mont-roig obsolets per 
a l'Administració Electrònica: 
5.291,21€ 
* 60 lectors de targetes Smartcard: 
851,60€ 
 
Pressupost previst per completar 
l'acció: 
Manca la instal·lació d’una multi funció 
de còpia autèntica: 20.294,58€, i 
rènting 465,56€/mes (48 mesos). 
Existeix partida econòmica 6.000€ per 
a rèntings en el pressupost de 2017. 
Pendent d’estudiar nous aparells 
(Alcaldia, impressores color OMAC). 
Adaptació multi funció Of. Municipal de 
Miami Platja. 

SIGNATURA 
ELECTRÒNICA 

No.  Sí, al 95%. 2018  Import anual del gestor d’expedients, 
que incorpora la signatura electrònica. 

MILLORA DELS 
SISTEMES DE 
TELECOMUNICACIONS 

No.  Sí, en un 60%. Faltarà el canvi de 
servidors, que s’ha licitat i ha 
quedat desert. 

  S’ha implantat un nou sistema de 
comunicacions amb radioenllaços, 
propietat de l’Ajuntament i monitoritzat, 
amb servei de manteniment pel propi 

 
 



10 
 

proveïdor, que uneix les seus 
municipals principals: Ajuntament, l'Of. 
Municipal de Miami Platja, Policia 
Local i Centre Polivalent Miami, i nova 
Of. d’impuls econòmic  mitjançant 
tecnologia ràdio. S’ha reduït el cost 
anual passant de 24.727,56€ a 
10.000€, i s’ha augmentat la velocitat 
de tal manera que la velocitat és 
similar a una LAN. 
* Instal·lació nova infraestructura de 
radioenllaços: 5.487,35€  
       [Manteniment i connexió a internet 
d'aquesta infraestructura: 7.139,52€ 
(anual)] 
* Instal·lació d'aquesta infraestructura 
al Centre Polivalent: 745,36€  
       [Quota de connexió del Centre 
Polivalent: 1.900,68€ (anual)] 
* Central telefònica per a les noves 
oficines del Centre Polivalent de Miami 
Platja: 4.538,47€ amb rènting 
173,98€/mes (48 mesos). 
* Infraestructura de comunicacions del 
Centre Polivalent de Miami Platja: 
3.315,90€ 
* Infraestructura de comunicacions de 
l'oficina d'Impuls Econòmic: 2.872,78€ 
* Aparells telefònics per a l'oficina 
d'Impuls Econòmic: 1.141,03€ 
* Instal·lació connectivitat radioenllaç 
per a l'oficina d'Impuls Econòmic: 
145,20€ 
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ATENDRE LES 
SOL·LICITUDS I 
INSTÀNCIES DES 
CIUTADANS AMB MÉS 
BREVETAT 

No. Sí, en un 20%. Va lligat a la 
simplificació dels tràmits que s’està 
treballant. 

  Sense cost directe. 

MILLORAR L’ATENCIÓ 
A LES OMAC 

No. Sí, en un 40%. S’ha fet una 
diagnosi del funcionament actual, i 
s’ha posat en marxa algunes 
accions per millorar-la. 

2019  Sense cost directe. 

DOTAR UN ESPAI DE 
MAJOR PRIVACITAT A 
LES OMAC 

No. Sí, al 50%. S'ha habilitat un espai a 
les oficines de Miami Platja 
aprofitant la reubicació d'espais. 
Caldria habilitar-la també a Mont-
roig. 
 

2019  Caldria concretar si cal fer una 
reforma, o habilitar un espai que generi 
costos derivats. 

CREACIÓ LÍNIA DE 
WHATSAPP 
D’ATENCIÓ 
CIUTADANA 

No.  Sí, al 30%. S’utilitza per les cites 
prèvies i renovacions de DNI. Cal 
estendre-la per respondre consultes 
ciutadanes. 

No hi ha temps 
establert per a 
la seva posada 
en marxa total. 

 No valorat. 

CITA PRÈVIA A LES 
OMAC 

Sí.     Sense cost directe. 

ESTABLIR UN 
SISTEMA DE 
CONTROL DE LA 
DESPESA PÚBLICA, 
MAJOR CONTROL DE 
LA DESPESA. 

No. Sí, en un 10%. S’han iniciat els 
tràmits perquè cada departament 
pugui fer un major control de la 
despesa dels seus departaments, 
amb suport informàtic i formació. 

2019.  El cost de moment previst està 
relacionat amb el cost del programari 
informàtic de comptabilitat (cost anual 
de manteniment 1.684 euros). 

CANVI PROGRESSIU 
DE LA FLOTA DE 
VEHICLES PER 
ELÈCTRICS 

No.  Sí. S’estan a punt de licitar 4 cotxes 
elèctrics per a substituir els més 
antics i contaminants. Serà 
mitjançant rènting. A més, també 
s’incentiva la mobilitat elèctrica amb 
la implantació punts de recàrrega. 

És una acció 
que ha de ser 
progressiva...es 
pot allargar 
encara uns anys 

 89.000 euros en punts de recàrrega i 
3.600 euros per cotxe anual. 
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fins completar-
la. 

SECTORITZACIÓ DEL 
MUNICIPI QUE 
MILLORIN LA GESTIÓ 
MUNICIPAL 

No.  Sí, en un 20%. S’ha treballat en la 
sectorització a nivell intern, tècnic. 

2019  Sense cost directe. 

PAGAMENT DELS 
TRIBUTS DE MANERA 
FRACCIONADA. 

Sí.      

MANCOMUNAR 
SERVEIS AMB POBLES 
VEÏNS PER ESTALVIAR 
COSTOS 

No.  Sí. S’estan conveniant amb 
Vandellòs-L’Hospitalet alguns 
serveis turístics. També amb altres 
municipis de la Costa Daurada. 
S’està estudiant mancomunar altres 
serveis. 

2019  Sense cost directe. En principi aquesta 
acció preveu estalvi. 

INCENTIVAR 
FORMACIÓ I 
RECICLATGE DEL 
PERSONAL 

No.  Sí. S’està impulsant una política de 
Recursos Humans que incentiva 
l’estudi per part dels treballadors.  

Sense temps de 
finalització. 
Acció 
continuada. 

  

AUGMENTAR EL 
CONTROL SOBRE 
L’EFICIÈNCIA DEL 
PERSONAL. 

No.  Sí. La posada en marxa de 
l’administració electrònica va 
directament relacionada amb la 
possibilitat de tenir un major control 
sobre procediments, tràmits i 
eficiència del personal. 

2019  Cost gestor d’expedients(17.000 euros 
any). 

TRASLLADAR LA SEU 
DE L’AJUNTAME 
NT A LA CASA DE 
CULTURA 

No.  No.  No hi ha data 
determinada. 
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IMPULS ECONÒMIC 
 

TURISME 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

PLA ESTRATÈGIC DE 
TURISME 

No.  Sí. En un 75%, es troba en fase de 
formulació d’accions. 

2018  24.684 euros, dels quals la meitat van 
finançats per Pla de Barris.  

CREACIÓ D’UNA 
TAULA DE TURISME 

Sí.     Sense cost directe. 

RENOVACIÓ DEL 
CENTRE BTT 

No.  Sí. Estem fent un replantejament, 
els centres BTT a Catalunya com a 
tal no estan funcionant, de manera 
que amb la posada en 
funcionament del Punt d’Informació 
Turístic a l’Església Vella, estem 
millorant la comunicació del 
productes i les rutes amb el 
manteniment i millora dels camins, 
senyalització, nous tracks i noves 
publicacions, així com la renovació 
de les imatges per tal de comunicar 
el producte de manera preferent en 
la plataforma del nou web que 
estem treballant. 
 

Progressivamen
t, fins el 2019. 

 3.000 euros anuals (reedició 
d’opuscles o suports publicitaris). 
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CANVIAR D’UBICACIÓ 
D’ESTACIÓ NÀUTICA 

No.  Sí, en un 20%. S’està treballant en 
el projecte executiu. Les 
subvencions ja estan concedides.  
 

Desembre 2018  543.750 euros, la meitat dels quals 
aniran finançats a través del Ministeri 
de Indústria. 

NOVA SEU DE 
TURISME A MIAMI 
PLATJA 

No.  No. Aquesta actuació depèn de la 
possibilitat de rebre recursos 
externs. 

   

IMPLANTAR ZONES 
WIFI A ZONES 
TURÍSTIAUES 

No. Sí. La llei preveu la concessió 
d’espais públics per a l’explotació 
del wifi públic. Per això es treurà a 
licitació aquesta concessió d’ús de 
diversos punts dels nuclis de Mont-
roig i Miami  Platja. L'adjudicatari 
serà el responsable d'invertir el 
pressupost necessari per realitzar la 
instal·lació i assumirà també el cost 
recurrent de la connexió a Internet. 
 

Desembre 2018 
si s’adjudica el 
concurs. 

 Sense cost directe. 

PLA DE 
SENYALITZACIÓ 
TURÍSTICA 

No.  Sí, en un 50%. 2018  Cartells de benvinguda. Només 
disseny i realització. Les tanques són 
propietat – 2.500 € 
Cartells Platges. Només disseny i 
realització. 900 € 
Plafons / senyalització. Compra de 6. 
Els altres 25 en propietat. 900 € 
Nou cartell: disseny i realització: 850 €.  
Partida per a pla de senyalització 
turística i comercial: 40.000 euros més.  

PRODUCTE DE 
TURISME ESPORTIU 

Sí. S’ha treballat 
en productes 
específics 
esportius com a 
atractius 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

 - Adquisició d’un arc inflable 
per a promocionar la 
destinació als esdeveniments 
esportius. 2.000 € 
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turístics 
(cicloturisme, 
senderisme, 
curses, estació 
nàutica...) 

- Marxandatge. Bidons. 1.500 
€ 
- Col·laboració en diversos 
esdeveniments esportius 
lliurant material gràfic i 
marxandatge: Cursa 4 
Termes (trail), Volta Ciclista a 
Tarragona 2016, acollint una 
sortida 
i arribada d’una etapa... 2.000 
€ 
- Edició de material gràfic: 
running, senderisme, estació 
nàutica, genèric (turisme 
esportiu 
en general), BTT, ciclisme en 
carretera... 2.500 € 
 

- CICLOTURISME: 

 Segell certificat destinació 
cicloturisme – ACT – 500 € 

 Participació brenchmaking – 
120 € 

 Cycling Catalonia. Promoció. 
Contractació d’una empresa 
externa per a la promoció i 
comercialització de la nostra 
destinació (només destinació 
perquè encara no tenim producte). 
3.000 € 
 

- SENDERISME 

 Execució fase II 
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- RUNNING 

 Manteniment. Cost 0 
 
GESTIONS: 

- Creació d’una marca 
específica – 950 € 
- Material gràfic / professional 
– 1.200 € 
- Producte específic per a 
establiments Gastrobikers – 
2.500 €. Senyalització – 
aparca 
bicicletes de carretera. 
- Certificar establiments 
d’allotjament, previsió de 4 
allotjaments. 
- Certificar establiments 
tècnics, previsió de 2 botigues 
- Creació de PRODUCTE 
CICLOTURISME (allotjament) 

 
- Producte SENDERISME: 

 Conveni amb el 
Centre Excursionista 
l’Areny per al 
manteniment de les 
rutes de senderisme 
i realitzar la fase II. 
Nous camins al 
voltant de l’Ermita 
(recentment fets per 
l’Ajuntament....) 
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 Senyalització. 3.000 
€ / total – execució 
Fase II. 

- Creació PRODUCTE TRAIL - 
RUNNING 
- Estudiar PRODUCTE TRIATLÓ – 
2019. 
PRESSUPOST: 

- Diversos anys. 16.000 € 
- Sense comptar Centre BTT 
manteniment rutes i adquisició 
de senyalització 

 

PRODUCTE DE 
TURISME DE GOLF 

No.  Sí, estem participant de la mà de 
Bonmont en fires especialitzades, a 
més d’organització de fams i press 
trips per donar a conèixer el 
producte. 
Iniciada: Sí. 
Inici: 2016. 
Previsió finalització: Acció 
continuada. 
 

Acció 
continuada en el 
temps. 

 4.000 euros anuals. 
 

PRODUCTE DE 
TURISME SÈNIOR 

No.  No.    

TURISME DE NEGOCIS No. Sí. S’ha realitzat una acció amb 
l’Estació Nàutica i càmping Els 
Prats, també hi ha altres 
càmpings que ho estan 
treballant; caldrà parlar amb 
ells per poder fer seguiment i 
suport. De tota manera, aquest 

Acció 
continuada en el 
temps. 
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segment turístic s’obriran noves 
oportunitats a partir de 
l’obertura del nou hotel de cinc 
estrelles a Bonmont. 
 

PRODUCTE DE 
TURISME FAMILIAR 

Sí. S’estan 
realitzant una 
sèrie d’accions 
continuades per 
a la promoció 
del Turisme 
Familiar, a 
banda de 
promocionar el 
municipi com a 
destí idoni per a 
les famílies  de 
forma 
transversal amb 
altres productes, 
es realitzen 
diverses accions 
promocionals 
especifiques per 
aquest segment 
així com accions 
especifiques i 
serveis en destí. 
 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

  Campanya de seguretat 

infantil. 1.380 € 

 Activitats per a famílies per 

Setmana Santa. 8.820 €  

 Activitats per a famílies en els 

Banys de Lluna. 39.660 € 

 Guarderia de platja, 2016. 

922 € 

  Metrial Family Area a Platja 

Cristall. 250 € 

 Participació en fires 

específiques en producte 

familiar.7.200 € 

 Marxandatge específic per a 

nens. 1.900 € 

 Blogtrips i presstrips 

específics per a famílies. 365 

€ 

 Canviadors de nadons. 480 € 

 Campanyes de comunicació a 

mitjans especialitzats. 725 € 

Previsió anual: 61.700 euros. 

SUPORT AL PREMI 
D’INVESTIGACIÓ 
SOBRE TURISME URV 

Sí.  Acció 
continuada 
mentre la URV 

 4.000 euros anuals. 
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mantingui el 
premi. 

FOMENTAR CREACIÓ I 
MILLORA 
D’ALLOTJAMENTS 
TURÍSTICS I DE 
RESTAURACIÓ 

Sí. S’està 
treballant per tal 
d’estructurar i 
crear les 
associacions de 
comerciants i 
restauradors. Es 
fan campanyes 
gastronòmiques, 
millora 
senyalització i 
s’han fet 
activitats per tal 
d’ajudar a 
incentivar la 
compra en els 
comerços locals. 
S’està treballant 
en l’estudi de 
locals buits per 
incentivar-ne 
l’obertura. 
Destacar també 
la millora de tot 
el Passeig de 
les Cales. 
 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

  

PLA FORMACIÓ PER 
AL SECTOR TURÍSTIC 

Sí. S’han 
realitzat cursos 
especialitzats a 
partir de la 

 Acció 
continuada en el 
temps. 
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demanda i les 
necessitats dels 
sector privat 
turístic. 
Per donar a 
conèixer millor 
els productes i 
els valors de la 
destinació dins 
el sector 
empresarial, 
s’han fet 
jornades i, 
actualment, es 
treballa cada 
establiment 
insitu, a partir de 
portar la 
informació en 
mobles 
específics i, al 
mateix temps, a 
través del 
personal de 
turisme, es 
comuniquen i 
expliquen les 
novetats en el 
moment de 
portar el 
material. També 
es respon de 
manera 
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personalitzada 
totes les 
demandes dels 
establiments. 
  

PROMOCIONAR 
ALLOTJAMENTS 
TURÍSTICS 

Sí. De fet, 
podríem 
considerar que 
quasi tot el que 
fem va dirigit de 
manera més o 
menys directa a 
la promoció dels 
nostres 
allotjaments. 
Tota activitat 
promocional o 
publicitària i de 
fidelització 
entenem que ve 
a donar suport 
als nostres 
establiments. 
 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

  

ESTUDIAR LA 
POSSIBLITAT 
D’AMPLIAR L’OFERTA 
DE CÀMPINGS I 
SERVEIS 
COMPLEMENTARIS. 

Sí.  Continua el 
treball per al 
desenvolupame
nt dels dos nous 
càmpings en la 
zona nord del 
nostre litoral i, al 
mateix temps, 
per tal de 
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millorar serveis 
complementaris 
es posarà en 
marxa el Club 
de Mar. Alhora, 
s’ha arreglat  tot 
el passeig de 
les cales i 
s’estan fent 
moltes millores 
per propiciar un 
marc ideal per a 
la implantació 
de nous negocis 
i activitats 
complementàrie
s. 
 

DEMANAR A COSTES 
LA MILLORA A LES 
CALES I PLATGES 

Sí. Es demana 
periòdicament a 
Costes de 
l’Estat que faci 
actuacions de 
protecció i 
millora dels 
accessos i dels 
serveis a les 
platges i cales 
del municipi. 
També, el 
Departament de 
Costes 
comunica a 

   Pressupost anual de la regidoria de 
Platges (2017 264.000 € ) 
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l’Ajuntament les 
accions que 
realitzarà. Ho fa 
amb molt poca 
previsió. 
Executen. 
 
L’Ajuntament de 
Mont-roig del 
Camp també ha 
realitzat accions 
de millora en els 
accessos a les 
platges i cales. 
També ha 
instal·lat nous 
serveis: dutxes, 
papereres de 
reciclatge, 
ampliació de les 
infraestructures 
per al servei de 
Salvament i 
vigilància... 
 
GESTIONS: 
- Creació d’una 
Regidoria 
específica de 
Platges 
- Anàlisi inicial 
dels serveis i 
necessitats que 



24 
 

necessiten les 
platges 
- Actuacions / 
millores dels 
serveis de les 
platges per 
fases / 
temporades de 
bany 
- Ordenança de 
Platges 
- Platja per a 
gossos 
- Material gràfic 
promocional 
específic. 
 

AMPLIAR PERÍODE 
D’EXPOTACIÓ DE LES 
GUINGUETES DE 
PLATJA 

No.  Sí. S’ha ampliat alguns dies. Ara 
va de l’1 de juny al 30 de 
setembre. El Pla d’Usos de 
Mont-roig del Camp té validesa 
fins al 2021. Per tant, s’ha de 
treballar amb 
modificacions / ampliacions. 
 
- Es preveu que la licitació de les 
guinguetes surtin a concurs per 
un període més ampli. 
- Si això es compleix es pot 
requerir a l’adjudicatari més 
inversió = més serveis = més 
qualitat 

  No suposa cost econòmic per a 
l’ajuntament. 
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- Redactar les possible 
modificacions a presentar al Pla 
d’Usos 2018 
 

IMPULSAR 
L’OBERTURA DEL 
MAS MIRÓ 

No.  Sí, l’obertura està prevista per al 20 
d’abril de 2018. 

Abril 2018  30.000 euros anuals a la Fundació 
Mas Miró per donar suport a la seva 
activitat. 

REHABILITAR LA 
RUTA MIRÓ 

No. Sí, estarà enllestida per a l’obertura 
del Mas Miró. 

Abril 2018  8.000 euros. 

IMPULSAR TURISME 
ACTIU (ESPORTIU), 
MILLORAR 
SENYALITZACIÓ I 
CONSERVACIÓ DE 
LES RUTES 

Sí.    (veure acció producte esportiu). 

REVITALITZAR 
L’ERMITA 

Sí. Estem 
programant 
excursions 
guiades cada 
setmana durant 
els mesos de 
juliol i agost, la 
Nits d’Estels a 
l’Ermita, 
publicitat i 
comunicació de 
totes les 
activitats i 
serveis de 
l’Ermita, a més 
d’edició de 
material gràfic 
específic per a 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

  Reedició material gràfic 

específic 2016- 1.070 € 

 Excursions guiades.  Juliol i 

agost. 3.350 € 

 Nit d’Estels a l’Ermita. Juliol i 

agost de 2017. 970 € 

 Excursions guiades i  Nit 

d’estels - agost 2017 

Pressupost previst: 5.380 € + accions 
relacionades amb premsa 
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l’Ermita. A més, 
tots o quasi tots 
els fams i press 
trips que 
realitzem els 
porten a 
l’Ermita. 
 

POSAR UNA OFICINA 
DE TURISME A 
L’ESGLÉSIA VELLA 

Sí. Ja es troba 
en 
funcionament, i 
a partir de l’abril 
es realitzaran 
algunes 
millores. 

    

FER PROGRAMES DE 
DIVULGACIÓ DEL 
PATRIMONI. FER UNA 
GUIA. POTENCIAR EL 
TURISME A MONT-
ROIG POBLE. 

No. Sí. S’han realitzat 4 visites guiades 
al nucli medieval, de la mà del 
Centre d’Estudis Mont-rogencs. 
S’ha col·laborat en el llibre editat 
per l’Associació de Comerciants de 
Mont-roig amb històries, llegendes i 
itineraris pel nucli de Mont-roig. 
Cada setmana, a l’estiu, es fan 
excursions guiades a Mont-roig i 
l’Ermita per tal de difondre el 
patrimoni i incentivar l’activitat 
comercial al nucli antic de Mont-
roig. 
Amb la rehabilitació de la ruta Miró 
també es preveu potenciar 
turísticament el poble. 
Tenim informació treballada en tot 
el material gràfic i en el web per tal 

 Acció continuada en el 
temps. 
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de poder comunicar i difondre 
correctament el patrimoni de Mont-
roig. 
 

IL.LUMINAR ELS 
EDIFICIS 
CATALOGATS 

No. Sí, s’ha millorat la il·luminació dels 
edificis més importants.  

   

DONAR FACILITATS I 
FOMENTAR 
L’OBERTURA 
D’ALLOTJAMENTS 
FENT UN CATÀLEG 
D’EDIFICIS BUITS A 
NUCLI ANTIC O 
ALTRES 

No. Sí, s’està elaborant la guia d’edificis 
buits al nucli antic. 

   

PLATJA PER A 
GOSSOS 

Sí.     
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PROMOCIÓ ECONÒMICA 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

RENOVAR LA 
SENYALITZACIÓ 
COMERCIAL 

No.  Sí, al juny del 2016 es van renovar 
vinils dels tòtems publicitaris de 
comerços amb un pressupost de 
5.296,17 €. 
S’està preparant una nova 
renovació i/o la compra de 
pantalla/es informatives i 
promocionals. 
 

2018  5.296 euros de la vinilació de tòtems. 
40.000 euros previstos conjuntament 
amb la senyalització turística i 
comercial. 

CENTRE 
D’EMPRENEDORIA I 
OCUPACIÓ 

Sí. El centre es 
va posar en 
marxa a finals 
d’abril (L’Espai). 
Tot i que és un 
centre de treball 
compartit, no és 
un viver 
d’empreses. 
Tots els serveis 
s’estan 
realitzant i a 
més, amb la 
incorporació de 
nou personal 

   Pressupost des de 2016: 72.416 
euros. 
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tècnic (AODL 
subvencionat 
pel SOC) estem 
millorant els 
serveis de 
suport a 
l’empresariat i 
l’emprenedoria. 

ENFORTIR EL CLUB 
DE FEINA 

Sí. S’ha fet a 
partir de les 
noves 
instal·lacions de 
l’Espai, a partir 
de la possibilitat 
de poder oferir 
un espai digne 
recepció de les 
persones, així 
com eines de 
consulta i treball 
(taules, cadires i 
ordinadors). 
També s’està 
donant servei 
tots els 
dimecres a 
Mont-roig. 

   No ha tingut costos directes.  
 

PLA DE SUPORT ALS 
EMPRESARIS LOCALS 
(ASSESSORAMENT, 
DESENVOLUPAMENT, 
INNOVACIÓ...) 

Sí. Durant el 
2017 es van 
realitzar cursos 
de formació per 
tal de donar 
resposta a les 

 Acció 
continuada en el 
temps 

 Pressupost anual per a xerrades, 
1.600 euros aproximadament. 
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necessitats i 
demandes dels 
empresaris, 
també es fa 
assessorament i 
acompanyament 
als empresaris, 
emprenedors i 
innovadors. 

AGILITZACIÓ DE 
TRÀMITS PER A 
NOVES EMPRESES 

No. Sí. S’ha començat a estudiar la 
simplificació dels tràmits per a 
donar d’alta noves activitats. També 
s’ha habilitat la Finestreta Única 
Empresarial a la seu electrònica, 
facilitant d’aquesta manera també la 
tramitació de llicències. 

  Cost de la posada en marxa de la seu 
electrònica i del gestor d’expedients 
electrònics (17.000 euros anuals). 

MODERNITZACIÓ DE 
LA BORSA DE 
TREBALL 

Sí. S’han fet 
modificacions 
del back office 
de portal i la 
base de dades, i 
s’ha canviat el 
disseny de la 
zona dels 
usuaris per a 
fer-lo més 
funcional. 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

 5.989,50 € 

INCENTIVAR LA 
IMPLANTACIÓ DE 
NOVES EMPRESES. 
FACILITATS ALS 
EMPRENEDORS 

Sí. S’han posat 
en marxa 
bonificacions i 
ajuts per a la 
implantació 
d’empreses. 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

 Subvencions a la contractació de 
personal i a l’emprenedoria. 
Pressupost anual de 30.000 euros des 
de 2016, tot i que s’ha rebaixat al 
pressupost de 2018 per adequar-lo a 
la demanda real de les empreses. 
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FOMENT DE 
L’ASSOCIACIONISME 
COMERCIAL 

Sí. Es fan 
reunions 
continuades 
amb l’AECM de 
Mont-roig i hi ha 
contactes 
informals amb la 
de Miami, tot i 
que aquesta no 
està formalment 
constituïda. Es 
dona suport a 
les activitats que 
impulsen 
aquestes 
entitats. 
 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

 Sense cost directe, excepte quan es 
col·labora amb les entitats donant 
suport a les seves campanyes. 

FOMENT DE 
L’OCUPACIÓ DELS 
VEÏNS MITJANÇANT 
BONIFICACIÓ A 
EMPRESES 

Sí. Hi ha 
aprovades 
subvencions a 
la contractació 
de personal. 
Sí, amb la 
comunicació i 
ajut a la 
tramitació 
d’ajudes. 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

 15.000 euros anuals el 2016 i 2017. 

PROMOURE LA 
COMPRA ALS 
COMERÇOS LOCALS I 
CONSUM DE 
PRODUCTES LOCALS 

Sí, s’estan fent 
accions com la 
Fira de la 
Cullerada, la 
Fira de l’Oli a 
més de les 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

 30.000 euros anuals, (cost aproximat 
anual de les accions i col·laboracions). 
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ENTRE 
RESTAURADORS 

excursions 
guiades des de 
Turisme. 
Campanyes 
publicitàries 
conjuntes amb 
els comerços. 
També es fan 
campanyes 
gastronòmiques 
per promoure  el 
consum de 
producte local 
als restaurants. 
A més es dona 
suport a les 
accions 
proposades 
directament per 
les associacions 
de comerciants, 
tant de Mont-
roig com de 
Miami. 
  

REALITZAR ACCIONS 
PER A LA PROMOCIÓ 
DEL COMERÇ AMB 
PUBLICITAT, 
ACTIVITATS... 

Sí, es dona 
suport a les 
campanyes de 
promoció que 
impulsen les 
associacions de 
comerciants, a 
nivell econòmic i 

 Acció 
continuada en el 
temps. 
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de difusió. 
També es fan 
campanyes 
gastronòmiques, 
fires 
comercials... 

ESTABLIR MESURES 
PER RECUPERAR 
L’ACTIVITAT 
COMERCIAL EN 
LOCALS BUITS 

No. Sí, en un 10%. S’ha iniciat una 
diagnosi dels locals comercials 
buits del nucli antic. 

2018-2019  No té costos directes en aquesta 
primera fase. 

FOMENTAR LA 
INSTAL·LACIÓ DE 
COMERÇOS AL NUCLI 
ANTIC 

No.  Sí, en un 10%. S’ha iniciat una 
diagnosi dels locals comercials 
buits del nucli antic. 

2018-2019  No té costos directes en aquesta 
primera fase. 

POTENCIAR CURSOS 
D’EMPRENEDORIA 

Sí. Des de 2016 
es fan cursos 
destinats a 
aturats, 
emprenedors i 
empresaris. 

   Uns 10.000 euros anuals. 

TREBALLAR PERQUÈ 
LES EMPRESES DE 
TELECOMUNICACIONS 
POSIN FIBRA ÒPTICA 
AL MUNICIPI 

No.  Sí. S’han fet diversos contactes 
amb Localret i algunes empreses 
que implanten fibra òptica des del 
2016. Finalment aquest 2018 una 
companyia ha presentat un projecte 
a l’Ajuntament per començar a 
implantar fibra a Mont-roig. 

2018-2019  Sense cost directe. 

FACILITAR LA 
INSTAL·LACIÓ 
D’EMPRESES ALS 
POLÍGONS 

No. Sí. S’ha elaborat una diagnosi de 
les parcel·les disponibles i 
característiques, i s’han tingut 
alguns contactes amb empreses 
interessades. 

  1.600 euros de l’estudi diagnosi. 
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POTENCIAR EL 
COMERÇ A 
L’AVINGUDA DE 
BARCELONA 

No. Sí. Amb la posada en marxa de la 
rehabilitació d’un tram de l’avinguda 
de Barcelona es preveu donar un 
impuls al comerç en aquesta zona. 

Acció 
continuada en el 
temps. 

 Sense cost en aquesta fase. 

DONAR INCENTIUS A 
NOUS COMERÇOS 
PERQUÈ S’INSTAL·LIN 
AL MUNICIPI 

Sí. S’han posat 
en marxa 
bonificacions i 
ajuts per a la 
implantació 
d’empreses. 

   15.000 euros anuals. 

POTENCIAR LA 
CONTRACTACIÓ 
D’EMPRESES LOCALS 

Sí. Totes 
aquelles 
compres menors 
que per llei no 
s’han de licitar 
en obert es 
compra i es 
contracta a 
empreses 
locals. 

 Acció 
continuada en el 
temps. 

  

 

 
ACTIVITATS ECONÒMIQUES 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 
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CREACIÓ D’UNA ÀREA 
ESPECÍFICA AL WEB 
MUNICIPAL PER A 
ACTIVITATS 

No.  Sí, en un 50%, a través de la seu 
electrònica, on es troba tota la 
informació sobre els tràmits 
relacionats amb activitats. 

2018.    
 

MAPA DE CAPACITAT 
ACÚSTICA DEL 
MUNICIPI 

No.  No.  No hi ha data concreta.  

ELABORAR UN PLA 
D’INSPECCIONS 
ANUAL PEL CONTROL 
DE LES ACTIVITATS 

No.  No.  2018. Hi ha pressupostats 18.000 euros per 
la compra d’un software específic per 
al control tècnic de les activitats i les 
inspeccions. 

FACILITAR LA 
TRAMITACIÓ 
D’ACTIVITATS 
COMERCIALS AMB EL 
SUPORT DEL CENTRE 
D’EMPRENEDORIA 

Sí (vegeu 
apartat de 
Promoció 
Econòmica). 

    

PROGRAMES DE 
DINAMITZACIÓ DEL 
COMERÇ I MILLORA 
DE LA IMATGE 

Sí (vegeu 
apartat de 
Promoció 
Econòmica). 

    

CONDICIONAR AJUTS 
A LES ACTIVITATS AL 
COMPLIMENT DE LA 
NORMATIVA I LES 
ORDENANCES 

No. No.   Cal centrar-se primer 
en l’ordenació del 
control de les activitats 
gràcies al software 
específic que 
s’adquirirà. 
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SERVEIS A LES PERSONES 
 

EDUCACIÓ 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

NOVA LLAR 
D’INFANTS A MIAMI 
PER ATENDRE LA 
DEMANDA DE PLACES 

No.  Sí, tot i que enlloc de construir una 
nova llar s’ha ampliat l’existent per 
atendre la demanda. Es troba 
pendent de validació per part de la 
Generalitat. 

    
 

NOVA LLAR 
D’INFANTS A MONT-
ROIG ACTUALMENT 
MANCADA D’ESPAI 

No.  Sí, tot i que enlloc de construir una 
nova llar es remodelarà l’actual, 
ampliant-la. S’ha començat a 
estudiar el projecte. 

  S’han pressupostat 500.000 euros 
condicionats a la venda de parcel·les. 

DEMANAR TRASLLAT 
MÒDULS IES MIAMI 

Sí. S’ha 
traslladat la 
demanda en 
diverses 
ocasions, 
facilitant el nou 
emplaçament. 

    

CONVERTIR AULES DE 
MÚSICA EN ESCOLA 
DE MÚSICA 

No. Sí, al 50%. S´ha fet la tramitació 
de la de Miami. La de Mont-roig 
no compleix requisits (legalitat 
de les actuals instal·lacions) i es 
donarà opció als alumnes de 
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matricular-se a Miami, fer els 
exàmens a Miami però anar a 
les classes a Mont-roig.  

AMPLIACIÓ DE LA 
FORMACIÓ 
PROFESSIONAL 

Sí. S’ha 
aconseguit el 
cicle superior 
d’animació 
especialitzada 
en càmpings 
(que no 
continuarà per 
falta de 
demanda) i el 
grau mig 
d’informàtica. 

    

ESCOLA D’ADULTS No.  No.  No s’iniciarà, almenys 
en aquest mandat. Es 
va fer una valoració 
tècnica i el cost és molt 
elevat. 

 

TALLERS DE CIVISME 
URBÀ 

Sí. S’han fet a 
les escoles. 

    

IMPULSAR I OMPLIR 
DE CONTINGUT EL 
CONSELL MUNICIPAL 

Sí, s’ha 
consolidat el 
Consell Escolar 
Municipal, que 
funciona al 
100%. 

    

DEMANAR LA 
CONSTRUCCIÓ DE 
L’ESCOLA MARCEL·LÍ 
ESQUIUS I LA 

Sí, són 
demandes que 
s’han traslladat 
al Departament 
d’Ensenyament 
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REFORMA DEL M.D DE 
LA ROCA 

en diverses 
ocasions. Pel 
que fa a la 
reforma, s’ha 
començat pel 
menjador. 

NEGOCIAR LÍNIES DE 
TRANSPORT PER A 
FACILITAR L’ESTUDI 
DE FORMACIÓ DE 
GRAU EN ALTRES 
MUNICIPIS 

No. No.  Des de l’Àrea 
d’Educació s’ha decidit 
no portar a terme 
aquesta acció, per 
mantenir la coherència 
de necessitat de cicles 
al municipi. 

 

CREAR UN PLA 
EDUCATIU D’ENTORN 

Sí.      

VETLLAR PEL 
CORRECTE 
FUNCIONAMENT DELS 
CENTRES EDUCATIUS 

Sí.     

SOL.LICITAR 
AMPLIACIÓ DELS 
BATXILLERATS 
DISPONIBLES 

Sí, és una 
demanda 
traslladada en 
diverses 
ocasions. 

    

DEMANAR A LA 
GENERALITAT QUE 
POTENCII ESO, FP I 
BAT AL MUNICIPI 

Sí, és una 
demanda 
traslladada al 
Departament 
d’Ensenyament 
en repetides 
ocasions. 

    

  



39 
 

  

 ESPORTS 
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

MILLORAR LES 
INSTAL·LACIONS 
ESPORTIVES 
MUNICIPALS. CREAR-
NE DE NOVES 

No.  

Sí, en un 90%. S’han millorat els 
camps de gespa, els poliesportius, 
s’han posat nous vestidors al camp 
de futbol de Mont-roig i creat noves 
pistes de pàdel. Actualment s’està 
treballant en la millora de les pistes 
de tenis, i la creació d’una nova 
zona d’esport a l’aire lliure a Miami.  

 Desembre de 
2018 

     

UNIFICAR LA 
INFORMACIÓ 
ESPORTIVA DEL 
MUNICIPI A LES SEUS 
ESPORTIVES, 
INCLOENT-HI LES QUE 
PUBLIQUEN LES 
ENTITATS DE L’ÀMBIT. 

No. No.    2018   

ACTUALITZAR 
L’OFERTA ESPORTIVA 
QUE REALITZA 
L’AJUNTAMENT. 

No. Sí. Iniciada en un 20%  

Implantació de 
les millores 
gradualment fins 
el 2019. 

    

FOMENT DE L’ESPORT 
EXTRAESCOLAR, 
TREBALLANT 

No. 
Sí. S’ha començat amb l’oferta de 
natació per a alumnes dels centres 
educatius del municipi. 

 2019    
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CONJUNTAMENT AMB 
LES AMPAS I LES 
ESCOLES  

POSAR GESPA 
ARTIFICIAL ALS 
CAMPS DE FUTBOL 
DEL MUNICIPI. 

Sí.      867.629,05€ 

IMPULSAR LA 
CREACIÓ DE NOVES 
INFRAESTRUCTURES 
D’ESPORTS 
EMERGENTS 

 No.  
Sí, al 50%, amb les noves pistes de 
pàdel i pensat en el projecte de la 
zona esportiva a l’aire lliure. 

    

 Les pistes de pàdel eren una millora 
del contracte de gespa dels camps de 
futbol. El pressupost de la zona a l’aire 
lliure són 500.000 euros (finançats al 
50% per Pla de Barris).  

MÉS ACTIVITATS 
DIÀRIES D’ESPORT A 
LES PLATGES. 

No.  Sí, iniciada en un 20%        

HABILITAR ESPAIS 
PÚBLICS A L’AIRE 
LLIURE PER A LA 
PRÀCTICA 
ESPORTIVA. 
MILLORAR ELS 
CAMPS DE FUTBOL I 
BÀSQUET QUE HI HA 
A LA PLAÇA DE 
L’ESGLÉSIA I ELS 
CAMPS DE BITLLES, 
FER PISTES NOVES DE 
BITLLES I DE 
PETANCA... 

No. 
Sí, s’està elaborant el projecte de . 
També s’han fet noves pistes de 
bitlles.  

    
El pressupost de la zona a l’aire lliure 
són 500.000 euros (finançats al 50% 
per Pla de Barris). 

PROMOURE ELS 
HÀBITS DE VIDA 
SALUDABLES I LA 
PRÀCTICA D’EXERCICI 

No.   
Sí, s’ha iniciat amb el foment de 
l’esport a les escoles i instituts. Cal 
seguir avançant.  

 Acció 
continuada en el 
temps. 
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FÍSIC ENTRE ELS 
DIFERENTS 
COL·LECTIUS (DONES, 
GENT GRAN, 
JOVES...). ÉS 
IMPORTANT IMPLICAR 
TOTS ELS GRUPS 
D’EDAT: DES DELS 3 
FINS LA GENT GRAN. 

AMPLIAR L’OFERTA 
ESPORTIVA PER A 
GENT GRAN 
(PAVELLÓ ESPORTIU, 
PARCS AMB 
MÀQUINES 
ESPORTIVES, 
MARCANT 
RECORREGUTS PER 
PODER FER RUTES 
CAMINANT...) 

No.   No.       

MILLOR 
APROFITAMENT DE 
L’HORARI DEL 
POLIESPORTIU I 
MILLOR 
COORDINACIÓ. 

No.  Sí. Iniciada en un 60%  

Procés gradual 
en la seva 
implantació. 
Durant el 2018. 

    

PROMOCIÓ I SUPORT 
ALS ESPORTISTES 
LOCALS, FENT UNA 
GALA DE L’ESPORT 
LOCAL QUE ELS 
RECONEGUI. 

 
Sí.  

     3.000 euros. 

 



42 
 

JOVENTUT 
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

PROGRAMA K.DAT Si, és un 
programa anual 
d’activitats al 
poble 

 És un programa 
continuat durant 
l’any 

   
 

PROGRAMA TOK’L2 Si, és un 
programa anual 
d’activitat fora 
del poble 

 És un programa 
continuat durant 
l’any 

  

PLA DE FORMACIÓ No No No s’iniciarà La formació s’ofereix 
des de Promoció 
Econòmica 

 

VULL TREBALLAR! No. De moment 
només donem 
suport a la 
redacció del CV. 

Sí. Tenim un grup de facebook on 
pengem les ofertes de feina que 
ens arriben des del CCBC i des de 
Promoció Econòmica. El programa 
vull treballar està pendent. També 
ens posem en contacte amb els 
supermercats del municipi per les 
properes contractacions de festes 
(Nadal, Setmana Santa i Estiu). 
La Borsa de Treball no es farà és 
molt complicat i els Joves no la 
consideren útil. Pensen que amb la 

Acció 
continuada en el 
temps. Cal 
posar en marxa 
el programa 
específic que 
aixoplugui totes 
les accions que 
es fan 
relacionades 
amb el treball a 
Joventut. 
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Borsa de Treball municipal n’hi ha 
prou. 

PROJECTE DE 
FOMENT DE LA 
INTEGRACIÓ SOCIAL 
DELS JOVES DEL 
BARRI DE LA FLORIDA 
I MIAMI PLATJA 

No. 
SI. Es va iniciar el maig del 2017. 
S’ha executat un 35%. 

Duració 2 anys 

 

27.500€ (IVA inclòs) Import dels 2 
anys de contracte. 

PLA D’HABITATGE 
SOCIAL PER A JOVES 

No. No. No. Està previst en el marc 
del programa 
d’Habitatge del Consell 
Comarcal, amb qui 
l’Ajuntament té un 
conveni signat per a 
aquesta funció. 

 

GARANTIA JUVENIL Si, és un 
programa anual 
que depèn de la 
Generalitat i que 
hem desplegat 
totalment. 

 Durant l’estiu 
s’atura a nivell 
municipal. Però 
des del CCBC 
es segueix 
oferint el servei. 

 La despesa només és de cessió 
d’espai. 

FOMENT 
ASSOCIACIONISME 
JUVENIL 

Sí. Estem 
donant suport a 
varis joves de 
Mont-roig i 
Miami per a la 
creació d’una 
associació de 
joves. 

   - 

AMPLIAR HORARIS 
ZONES ESPORTIVES I 
CASALS DE JOVES 

No.  No.  No hi ha una data 
prevista. 
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ELABORACIÓ PLA 
LOCAL JOVENTUT 

Sí.    Recursos del departament. 

 
 
 
 

SERVEIS SOCIALS 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

PROJECTE DE 
RECICLATGE DE 
LLIBRES  

Sí. S’està 
executant de 
forma anual. Ara 
hem canviat les 
bases per el curs 
2017/18 per tant 
de satisfer la 
demanada dels 
centres 
educatius del 
municipi 

 És anual, és 
una subvenció 
que cada any es 
donen diners 
per anar fent 
inversions a les 
escoles.  

 25.000 euros cada any 

SUBVENCIÓ PER 
ACTIVITATS 

Sí. És un ajut, ja 
creat. El qual hi 
ha famílies les 
quals s’han 
beneficien. Si 
totalment 
executat, però és 

 
 

 6.000 euros l’any, aproximadament. 
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un ajut anual , el 
qual es pot anar 
millorant a la 
necessitat del 
moment 

SERVEI AJUT EL 
DOMICILI 

Si s’està 
executant des de 
fa temps. Però 
és un servei 
variant, segons 
el moment. Ja 
que no sempre 
hi ha la mateixa 
quantitat de 
persones que 
necessiten 
aquest servei 

100% i en continua 
millora.  S’hauria de revisar 
completament el funcionament . 
La gestió del servei, etc. Cal 
recordar que l’Ajuntament 
assumeix aquest servei, però és 
obligació del Consell Comarcal 
per la mida del municipi. Hi ha la 
possibilitat de fer-ho al centre de 
dia, portant menjar a domicili o 
anant a dinar allà i després 
portar els avis a casa. El centre 
de dia prepararà un tríptic 
informant de tots aquests 
serveis. 
 

Acció 
continuada en el 
temps. 

 El cost dels 3 professionals que tenim 
com ajuntament per fer aquest servei.  

AJUTS SOCIALS Si. Però s’han de 
revisar i crear 
unes noves 
bases.  

100%  Acció 
continuada en el 
temps. 

 Uns 150.000 euros 

PLACES PÚBLIQUES 
CENTRE DE DIA 

Si en execució, 
tot i que no tenim 
totes les places 
cobertes.  Falta 
que la 
Generalitat 
compleixi el 

 
Acció 
continuada en el 
temps. 

 Uns 50.000 euros 
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conveni que té 
firmat amb 
l’Ajuntament i 
ens assigni 
també places 
concertades. 
Estem treballant 
per aconseguir-
ho.  

TRANSPORT 
ADAPTAT PER A 
PERSONES AMB 
DISMINUCIÓ 

Sí.   Acció 
continuada en el 
temps, 
s’abordarà la 
millora del 
servei durant el 
2018. 

 Uns 100.000 euros l’any. 

MILLOR LA GESTIÓ 
DELS EQUIPS DE 
SERVEIS SOCIALS  

Sí.  
 

 Uns 200.000 euros 

CONTRACTAR 
PERSONAL PER EL 
MENJADOR SOCIAL 

No  Sí. S’està estudiant la fórmula més 
adient. 

 
 

 

MANTENIR EL BANC 
D’ALIMENTS 

Sí. En 
col·laboració a la 
Creu Roja i 
Càritas. 

 
Acció 
continuada en el 
temps. 

 Cap cost, el servei es manté gràcies al 
voluntariat i les donacions 

OFICINA MUNICIPAL 
D’ACOLLIDA ELS 
IMMIGRANTS  

Sí. Hi ha un 
conveni amb el 
CCBC. Un tècnic 
que acudeix uns 
dies a la 
setmana el 
municipi i ofereix 

 
Acció 
continuada en el 
temps. 
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el servei 
d’orientació/asse
ssorament a 
nouvinguts. 

OFICINA HABITATGE 
LOCAL 

Sí, a través d’un 
conveni amb el 
CCBC, i amb la 
negociació que 
es fa a nivell 
polític amb les 
entitats 
financeres per 
aconseguir 
vivenda social. 

 
Acció 
continuada en el 
temps. 

  

BORSA HORES 
D’INTERCANVI DE 
TEMPS 

No.  No. Es van fer uns primers 
contactes per fer un Banc del 
Temps però no vam obtenir 
recolzament. Cal recordar que 
aquest tipus d’iniciatives només 
tenen èxit amb voluntat ciutadana. 

 
 

 

PLA INCLUSIÓ 
SOCIAL 

No.  No.  
 

 

MENJADOR ESCOLAR 
FORA DE L’ÈPOCA 
ESCOLAR  

Sí.   
 

Mentre hi hagi 
demanda del 
col·lectiu a qui 
va destinat 
s’oferirà el 
servei. 

 Uns 15. 000 euros anuals. 

PLA MODEL 
OCUPACIÓ 

No. Sí, tot i que no es va amb aquest 
aixopluc, l’Ajuntament impulsa 
actuacions per a l’ocupació i el 
foment de les polítiques socials. 

Acció 
continuada en el 
temps. 
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CREACIÓ UN CENTRE 
CÍVIC 

No. Sí. S’ha començat a parlar amb les 
entitats de Mont-roig per veure la 
necessitat d’un nou equipament que 
pogués albergar activitats. 

 2019  1 milió d’euros. 

BONIFICAR 
EMPRESES DEL 
MUNICIPI EN 
CONTRACTAR 
PERSONES AMB 
DIFICULTATS 
D’INSERCIÓ 

No. No està iniciada  Es necessari un treball 
conjunt entre Serveis 
Socials i departament 
de Treball i potser ser 
ells qui liderin projecte. 

Possiblement uns 30.000 euros, serien 
necessaris. 

CREACIÓ D’UN 
CENTRE DE DIA A 
MIAMI 

No.  
 

No. Cal recordar que el de Mont-
roig té 30 places i més de la meitat 
estan sense cobrir. I que les 
persones de Miami tenen transport 
adaptat per poder-hi anar. Aquest 
transport és bonificat. 

 
  

PLA 
ASSESSORAMENT I 
FACILITAT DE 
TRÀMITS DE 
DEPENDÈNCIES I 
ALTRES DE LA 
GENERALITAT 

Sí. 
 

 
  

CONVENIS AMB 
PROPIETARIS 

No. No. Es va intentar executar fa 
temps i no va donar el resultat 
esperat.  Es va fer a través del 
CCBC que és l’organisme que té la 
competència. Es va iniciar en un 
20% i en no haver-hi resultats es va 
deixar de fer.  

 
 

Serien necessaris uns 100.000 euros 
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SALUT PÚBLICA 
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

ACTIVITATS 
CONJUNTES AMB 
CAPS 

No.  Sí. S’han començat a tenir 
contactes amb la direcció dels 
CAPs per poder col·laborar en 
algunes activitats. 

Acció 
continuada en el 
temps. 

   

XARXA DE 
CAMINANTS URBANS 

No. No.     

INSTAL·LACIÓ DE 
DIVERSOS DEA 

Si. 100%   7.865€ IVA inclòs  
 

PLA DE CONTROL DE 
PLAGUES 

No. Sí, al 80%. Abril 2018  21.271,80€ IVA inclòs ANUAL 

CONTROLAR LES 
PALMERES 

No  Sí, al 50% Acció 
continuada en el 
temps 

  

IMPLANTAR 
PROGRAMES DE 
PREVENCIÓ 

Sí, a través del 
departament de 
Joventut i les 
activitats als 
Casals. 

 Actuació 
continuada en el 
temps. 

  

LLUITAR PER UN CAP 
OBERT 24 HORES I 
PER MÉS SERVEIS 
SANITARIS  

No  Sí, s’ha aconseguit ampliar a 24 
hores també a Setmana Santa, i 
s’han millorat els serveis sanitaris. 
També estem en camí de millorar la 
presència d’ambulàncies 
medicalitzades. 

Quan 
s’aconsegueixi 
l’objectiu. 

  Sense cost directe. 
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IGUALTAT 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

PROGRAMA 
D’ACTIVITATS COM 
TALLERS, XERRADES 
DE VALORS PER LA 
IGUALTAT 

Sí. Al llarg de l’any es programen 
activitats pel 8 de març o pel 25 de 
novembre. 
També el programa Dones, Esport  
i Salut a la tardor. Accions a través 
el SIAD del Consell Comarcal. 

Acció 
continuada en el 
temps. 

 3.000€ anuals.  
 

PROGRAMA DE 
FOMENT DE LA 
INTEGRACIÓ SOCIAL 
DE LES DONES... 

No. 

Sí. Es va iniciar el maig passat. Hi 
ha un 35% del programa executat. 
També es fa formació i 
assessorament a dones per ajudar-
les a la seva integració social i 
laboral a través de Promoció 
Econòmica i del SIAD del Consell 
Comarcal.   
 

Duració 2 anys 

 

38.500 (IVA inclòs) 
Import dels 2 anys de contracte 

ELABORACIÓ PLA 
D’IGUALTAT 
MUNICIPAL I 
FORMACIÓ EN 
GÈNERE 

No. Sí. En un 80%. El Pla està realitzat 
pel Consell Comarcal del Baix 
Camp. Està prevista formació pel 
personal de l’Ajuntament en matèria 
d’igualtat. L’Ajuntament es troba 
present al Consell Consultiu de les 
Dones. 

  6.000€ anuals x conveni 

 



51 
 

FESTES 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

CICLES DE CINEMA 
INFANTIL I ADULTS 

No. No.   2019   
 

CONCURS 
GUARNIMENT DE 
CARROSSES DE REIS 

No. Sí, feta la part prèvia de millorar 
l’estructura de les carrosses a 
Mont-roig. Faltarà Miami i fomentar-
ne el guarniment amb el concurs. 

Reis 2019   

JORNADA 
FOODTRUCK 

Sí.  És una jornada 
amb continuïtat 

 350€ de contractacions externes 

DIADA 
INTERNACIONAL DE 
LA INFÀNCIA 

Sí.  És una diada 
amb continuïtat  

 3.800 euros anuals, aproximadament. 

DISCO JUVENIL PER A 
ADOLESCENTS 

No. No. Tot i que en el marc de les 
festes majors es promouen les 
festes DJ per a joves. 

 Durant el 2018  

IMPULSAR COMITÈS 
DE SAVIS PER 
DISSENYAR 
PROGRAMES FESTES 
MAJORS 

No. Sí, al 60%. S’ha consolidat a Mont-
roig i s’ha iniciat contactes amb 
persones d’entitats per crear aquest 
comitè a Miami també. 

Durant el 2018 i 
per donar-ne 
continuïtat 

  

RECUPERAR LA 
FESTA DE LA N340 I 
MILLORAR LA IMATGE 
DE MIAMI AMB MÉS 

Sí. Un cop 
remodelat el 
primer tram de 
la nacional es 
promouran 

   Al voltant dels 20.000 euros per la 
festa de la N340 (el cost és superior, 
però es reben patrocinis que deixen el 
cost per a l’Ajuntament en aquesta 
xifra). 
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ACTIVITATS 
LÚDIQUES 

noves activitats 
en aquest espai. 

 
 
 
 

GENT GRAN 
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

PROGRAMA DE 
CONFERÈNCIES I 
TALLERS PER A GENT 
GRAN 

No.  No.      

INTERCANVIS 
D’EXPERIÈNCIES AMB 
ELS PETITS 

No.  No.     

PROGRAMA DIMARTS 
DE BATALLETES 

No.  No.    

CONSELL DE LA GENT 
GRAN  

No.  No.    

OBSERVATORI DE LA 
GENT GRAN 

No. Sí, s’ha executat en un 10%.  Desembre de 
2018. 

 39.930€ (IVA inclòs) 

ENVELLIMENT ACTIU 
(IMPLICAR LA GENT 
GRAN EN ACTIVITATS 
DEL MUNICIPI) 

No.  Sí, s’ha començat per implicar-los 
en les festes del municipi, i en els 
programes de suport social com el 
Banc d’Aliments.  
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TRANSPORT PÚBLIC 
GRATUÏT PER A 
MAJORS DE 65 ANYS 

Sí.      

CREAR UN SERVEI 
D’ASSISTÈNCIA PER A 
GENT GRAN QUE VIU 
SOLA AMB 
VOLUNTARIAT 

No.  No.     

 

 

CULTURA 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

EXPOSICIONS 
ARTISTES LOCALS 

Sí, al llarg de 
l’any es fan 
exposicions 
d’artistes locals. 

 Acció 
continuada en el 
temps 

 3.000€ anuals  
 

CONCURS DE CONTES 
INFANTILS I ADULTS 

No. No.  Es preveu iniciar el 
concurs de contes 
coincidint amb el Nadal  

 

PUBLICAR  LES 
OBRES DEL CONCURS 
LITERARI 

Sí.     
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CICLES TEATRALS Sí, s’ha fet una 
programació 
teatral estable 
que es preveu 
mantenir en les 
temporades 
vinents. 

 Acció 
continuada en el 
temps 

 10.000€ anuals 

PROGRAMA “AL 
FONS, TOTS SOM 
NENS” A LES 
BIBLIOTEQUES 

Sí, diversos 
veïns de 
diverses franges 
d’edat han 
passat per les 
biblioteques a 
explicar contes, 
contes en 
anglès. També a 
explicar els seus 
oficis o aficions 
(com fer mel, el 
caniroig, nòrdic 
walking...) 

  Acció 
continuada en el 
temps 

  

DINAMITZACIÓ DE LES 
BIBLIOTEQUES 

Sí, s’han fet 
activitats 
lúdiques i de 
foment de la 
lectura a la 
biblioteca al llarg 
de tot l’any 
(tallers infantils, 
contes amb 
anglès, clubs de 
lectures, 
xerrades...) 

   1.400 euros anuals 
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PROJECTE CLUB DE 
VIATGES A LES 
BIBLIOTEQUES 

No.  No.    

RENOVACIÓ EQUIPS 
INFORMÀTICS I WIFI 

Sí.    1800 euros, cost de la renovació 
d’equips dels treballadors. Els seus 
equips, en perfectes condicions, s’han 
posat a les biblioteques per a ús 
públic.  
Xarxa WiFi Biblioteca Mont-roig i 
Miami: 757,46€ 

 

CELEBRACIÓ 30 ANYS 
DE LA BIBLIOTECA DE 
MONT-ROIG I 15 DE 
MIAMI 

No.  Sí, s’han començat a planificar les 
activitats. 

 Està previst que les 
activitats es facin el 
2018 coincidint amb 
l’aniversari de les dues 
biblioteques. 

 

IMPULSAR L’AULA DE 
MÚSICA 

Sí, al llarg de 
l’any es fan 
accions de crida 
d’alumnes i 
intercanvis amb 
altres escoles o 
s’han obert 
tallers grupals 
per adults. A 
més, s’ha 
presentat el 
projecte per 
convertir l’Aula 
en Escola.  

    

CONTINUAR SONS DE 
NIT A L’ERMITA 

Sí.    3.200 € (2017) 
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PROGRAMA DE 
CONCERTS DE 
DIVERSOS ESTILS 

Sí, al llarg de 
l’any s’han 
programat 
concerts de 
jazz, de violí, de 
cançó d’autor, 
de pop català, 
gospel, i s’està 
preparant la 
participació al 
Festival Accents 

   6.000 € anuals 

CONCERT FIX DE 
NADAL 

No. No.  Està previst programar-
ho pel Nadal  

1.000€ 

FESTIVAL MUSICAL A 
LES CALES DE MIAMI 
PLATJA 

No. Es va 
considerar que 
l’accés a les 
cales i l’espai 
dificultaria la 
logística 
necessària pels 
concerts. 

No.    

GALA CONCERT 
BENÈFIC 

No. No.  S’intentarà programar 
durant l’any 2018. 

 

VALORAR EL 
PATRIMONI 

Sí. Es 
programen les 
Jornades 
Europees del 
Patrimoni a 
l’octubre. També 
altres accions 
com la 
presentació de 
llibres sobre 

   3.000€ aprox. anuals 
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Mont-roig, o 
visites guiades 
als espais 
d’interès natural 
i històric. 

OFERTA CULTURAL 
DE CURSOS, TALLERS 
I ACTIVITATS AMB LES 
ENTITATS 

Sí, suport a les 
entitats a través 
de convenis i 
subvencions 
perquè ofereixin 
tallers o 
xerrades com 
teatre, ball, 
dansa, tastos, 
conferències 

   12.000€ en convenis 
11.000€ en subvencions (anuals) 

POTENCIAR 
TRADICIONS 
CULTURALS 

Si, s’ha declarat 
el Ball de 
Coques BCIL,  
es dóna suport 
al Patronat Mare 
de Déu de la 
Roca. 
Homenatge a 
les dones que 
duen el nom de 
Roca. Pubilla al 
Certamen de 
Pubilles i 
Hereus de 
Catalunya. 
També s’està 
editant un llibre 
sobre el 

   3.200 € per conveni al Patronat M. de 
Déu de la Roca 
950€ Cobla per la Mare de Déu 
450€ Homenatge Roca 
750€ Certamen de Pubilles 
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personatge 
llegendari de 
Miami, la Lluna 
Roja, i es dona 
suport en 
l’edició de llibres 
arrelats a la 
cultura mont-
roigenca. 

GARANTIR ESPAIS 
APROPIATS PER LES 
ENTITATS CULTURALS 

No.  Sí, al llarg de l’any es gestionen els 
espais del Centre Polivalent, la 
Casa de Cultura, el Local de la 
Ràdio i l’Església Vella a petició de 
les entitats per activitats i reunions. 
Actualment s’està fent un procés de 
conversa amb les entitats per 
recollir les seves necessitats, 
especialment aquelles que no 
gaudeixen d’un espai municipal. 
 

   

DIGITALITZACIÓ DE 
DOCUMENTS 
D’INTERÈS LOCAL 

No. Sí, s’han editat  textos i partitures 
de Baptista Nogués. 

  2.704€, edició dels textos de Baptista 
Nogués. 

PROMOURE LA 
RECUPERACIÓ DE LA 
COLLA GEGANTERA 
DELS GEGANTS DE LA 
VILA 

No.  Sí, al 90%. S’estan reparant i 
restaurant els gegants de la vila 
perquè siguin més ballables. 
 

   

IMPULSAR UN PREMI 
DE RECERCA 
HISTÒRICA LOCAL 

Sí, dins els 
premis literaris 
hi ha un apartat 
dedicat a la 
història local. 

   500€ anuals. 



59 
 

REORGANITZAR ELS 
EQUIPAMENTS 
MUNICIPALS 

No. Sí. S’està elaborant el projecte 
perquè la Casa de la Yoya sigui la 
seu del Centre d’Estudis i un centre 
dedicat a l’art, i l’edifici de la Ràdio 
pugui donar cabuda a d’altres 
entitats. 
S’està tramitant la legalització de 
l’Aula de Música i valorant una 
futura reubicació de les aules del 
tercer pis de  la Casa de Cultura als 
mòduls de la Llar d’Infants. S’està 
iniciant una conversa amb les 
entitats per conèixer les seves 
necessitats en quant a espais, 
especialment de cara a projectar el 
nou centre sociocultural.  

   

RECUPERAR EL 
CINEMA A LA FRESCA 

No, des de 
Turisme es 
programa 
cinema  a la 
fresca durant 
l’estiu. 

No.    

SECCIÓ LOCAL A LES 
BIBLIOTEQUES DE 
MONT-ROIG I MIAMI 
PLATJA 

Sí. Actualment 
s’està revisant la 
part no 
catalogada del 
fons i intentant 
cercar la millor 
via per a 
completar la 
col·lecció 

  Al llarg de 2018  
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CREAR UNA COMISSIÓ 
ASSESSORA SOBRE 
TEMES DE PATRIMONI 

No. Sí, al 50%. A nivell informal és 
manté contacte setmanal amb les 
entitats culturals del municipi i els 
seus representants per assumptes 
d’activitats culturals . Es programen 
reunions per tractar temes concrets 
amb cada entitat. 

   

 
 
 
 
 

  



61 
 

ESPAI PÚBLIC 
 
 
 

MEDI AMBIENT 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

MANTENIMENT I 
MILLORA DE CAMINS. 
ASFALT DE CAMINS 

No.  Sí. Cada any s’asfalta, almenys, un 
nou camí. Al voltant del 50% 
executat. 

Fins que hi hagi 
camins per 
asfaltar. 

 36.000 euros anuals, aproximadament.  
 

NETEJA I 
CONDICIONAMENT DE 
LLERES I BARRANCS. 
REQUERIR NETEJA A 
SOLARS PRIVATS. 

No.  Sí. En un 70%. L’Ajuntament actua 
en la neteja d’aquests espais quan 
és necessari. Ha impulsat el 
programa europeu Let’s clean! per 
conscienciar sobre el manteniment i 
la neteja d’aquestes zones 
comunes i naturals. Es fan 
requeriments de manera continuada 
a propietaris de solars privats 
perquè procedeixin a la seva neteja. 

    

PLA AVALUACIÓ 
RISCOS DEL LITORAL, 
MÉS BANDERES 
BLAVES 

Sí.    Es fan  
actualitzacions 
anualment 

 Es realitza des dels serveis tècnics 
municipals, sense cost directe. 

CREACIÓ D’UN COS 
D’ADF 

No. No.    
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MANTENIMENT I 
MILLORA DEL PEIN DE 
L’ERMITA 

No.  Sí.    

RECUPERACIÓ DE LA 
FESTA DE L’ARBRE 

No.  No.     

CREACIÓ DEL PLA DE 
GESTIÓ CONTRA 
INCENDIS A LES 
URBANITZACIONS 

No.  No.     

PLANIFICAR UN 
SISTEMA D’ESPAIS 
VERDS URBANS QUE 
AFAVOREIXIN LA 
INTERCOMUNICACIÓ 
ENTRE ZONES 
VERDES 

No.  No.     

DEMANAR A FOMENT 
PODER HABILITAR UN 
PAS ALTERNATIU PER 
CREUAR EL BARRANC 
DE RIFÀ. 

Sí, està demanat 
i s’ha gestionat 
l’assumpte amb 
l’estat. En vies 
de solució. 

    

BORSA DE TREBALL 
AGRÍCOLA, FOMENT 
DE LA FORMACIÓ 

No.  No. Els temes de treball es porten 
directament des de Promoció 
Econòmica i des de la Borsa de 
Treball general. 

   

PROMOCIÓ DELS 
PRODUCTES LOCALS I 
MERCAT DE PAGÈS 

Sí. Es fan fires i 
jornades 
gastronòmiques 
centrades en 
productes locals 
de qualitat. 

    

FACILITAR ELS 
TRÀMITS PER AL 

No.  Sí. A través de la finestreta única 
empresarial i la seu electrònica el 

2018  Cost seu electrònica 
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COL·LECTIU 
AGRÍCOLA 

col·lectiu pot accedir a tota la 
informació sobre els tràmits. A més, 
s’ha iniciat el procés de simplificació 
de tràmits. 

CRACIÓ D’UN MERCAT 
DE PAGÈS PER 
PROMOCIONAR ELS 
PRODUCTES 
ECOLÒGICS I LA 
PRODUCCIÓ 
AGRÍCOLA LOCAL 

No. Sí. S’ha repensat la fira per tornar-la 
als orígens basats en els productes 
de la terra. Cal consolidar-lo o 
pensar un altre format de mercat de 
pagès. 

   

JORNADES 
TÈCNIQUES 
AGRÍCOLES 

No.  No.     

MILLORAR LA 
COMPETÈNCIA 
MUNICIPAL EN 
JARDINERIA 

Sí. S’han fet 
processos 
selectius de 
personal més 
especialitzat a la 
Brigada de 
Jardineria. S’ha 
incrementat el 
personal 
destinat a 
aquesta 
especialitat. 

    

MILLORAR LA IMATGE 
A LES ENTRADES I 
SORTIDES DEL 
MUNICIPI 

No.  Sí, en un 50%. S’ha creat la nova 
rotonda a Gil Vernet, a una de les 
entrades de Miami Platja. A una 
entrada de Mont-roig s’ha arranjat la 
rotonda d’accés amb jardineria. 
S’han habilitat nous panells de 
benvinguda. 
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SEGURETAT CIUTADANA I MOBILITAT 
 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

SENYALITZACIÓ 
VERTICAL I 
HORITZONTAL DE 
TRÀNSIT. 
ORIENTATIVA A 
MONT-ROIG POBLE I 
MIAMI PLATJA. 

No.  Sí. Queda una part important per 
realitzar; 
1er. Zona av Príncep d’Espanya, av 
Barcelona, av Maria Cristina i av Gil 
Vernet. 
2on. Triangle av Verge de 
Montserrat, av Barcelona i av Gil 
Vernet, 
3er La resta de carrers del nucli de 
Miami els quals no disposen d’asfalt 
o s’han asfaltat fa poc temps. 
 
L’orientativa s’ha executat al nucli 
antic de Mont-roig, i al Barri de la 
Florida de Miami Platja.  

 2019    
 

PARTICIPACIÓ SMSS Sí. Es realitzen 
les següents 
activitats:  
Cursa de la 
Mobilitat 
Sortida amb 
bicicleta 
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Sortida cultural 
caminant 

CARRIL BICI No.  Sí. S’ha realitzat el carril bici a la 
part del passeig Marítim i passeig 
de Platja Cristall. S’està preveient 
en tots els projectes nous que el 
poden incloure. S’està fent un 
estudi a nivell global.  

2019, almenys 
la planificació de 
tot el municipi. 

  

BUS MUNICIPAL No.  Sí. S’està treballant en una 
planificació de senyalització de 
parades. De moment, no hi ha prou 
demanda per ampliar horaris. 

   

CAMPANYES SOBRE 
EL VEHICLE 
ECOLÒGIC 

No. Sí. S’està fent un pla de 
desplegament de punts de 
recàrrega de vehicles elèctrics. Es 
fomentarà l’ús d’aquest tipus de 
vehicles. 

2019   

PUNTS DE 
RECARREGA DE 
VEHICLES ELÈCTRICS 

No, Sí, s’estan instal·lant els 3 primers 
punts. 

2019   

POLICIA DE 
PROXIMITAT 

No.  Sí. S’ha posat en marxa un servei 
de patrullatge a peu per Mont-roig 
poble, i s’ha creat la figura d’agent 
cívica, com a prova pilot al barri de 
la Florida, per exercir un paper més 
proper en qüestions com la 
conscienciació cívica. 

   

PARC DE MOBILITAT No. No.    

FOMENT DE 
L’EDUCACIÓ VIAL I 
VIÀRIA. 

No.  No.     
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XERRADES 
INFORMATIVES PER 
PREVENIR ELS 
CONFLICTES A LES 
XARXES SOCIALS. 

No.  Sí, de moment es destinen a 
adolescents, joves i a les seves 
famílies i es promouen des del 
departament de Joventut. 

   

MANTENIR LA TASCA 
DE LA POLICIA EN EL 
CONTROL DE TRÀFIC 
D’ESTUPEFAENTS 

Sí. La Policia 
Local participa 
activament en 
les operacions 
de 
desmantellamen
t de bandes 
organitzades  

    

CREAR OFICINA DE 
POLICIA LOCAL A 
MONT-ROIG 

Sí.      

INCLOURE LES 
PATRULLES A PEU DE 
LA POLICIA 

No.  Sí, es fan a Mont-roig.    

PASSOS DE VIANANTS 
ELEVATS 

No. S’estan instal·lant mesures 
reductores de velocitat a llocs 
conflictius. 

   

SERVEI DE BUS DE 
MONT-ROIG A 
L’ESTACIÓ DE TRENS 

No.  No.     

FACILITAR 
TRANSPORT PÚBLIC 
MUNICIPIS PROPERS 
EN CAP DE SETMANA. 

No,  No.     

FOMENTAR LA 
MILLORA DEL 
TRANSPORT PÚBLIC. 

No.  Sí. Es tenen contactes amb 
Transports de la Generalitat per 
mirar de millorar la xarxa de 
transport al municipi. 
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RESOLDRE UN PAS DE 
VIANANTS DAVANT DE 
SOLEMIO PER EVITAR 
EL TRASPÀS PER LA 
N340 

No.  Sí, s’estan trobant solucions amb el 
ministeri de Foment. 

   

MILLORAR ELS 
ACCESSOS A LA PART 
COSTANERA DE MIAMI 
PLATJA, LLIGADA A 
LA VIA DEL TREN 

No. No.  Quan es tregui la via 
del tren. 

 

INCREMENTAR I FER 
MÉS EFICIENT LA 
VIGILÀNCIA 
MUNICIPAL 

Sí.      

 
 
 
 
 

URBANISME 
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

MODIFICAR EL POUM 
PER MILLORAR LA 
GESTIÓ URBANÍSTICA. 

No.   No.   2019    
 

MODIFICACIÓ 
PUNTUAL DEL POUM 

No.  Sí.    
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PER INCLOURE 
PÈRGOLES 
LLEUGERES 

INCLOURE AL WEB 
MUNICIPAL LA 
INFORMACIÓ SOBRE 
ELS TRÀMITS EN 
L’AMBIT DE 
L’URBANISME 

Sí.      Inclòs dins el cost de la seu electrònica 
i el gestor d’expedients.  

MODIFICAR 
L’ORDENANÇA PER 
ADAPTAR-LA A LA 
NOVA NORMATIVA 

No.   Sí.  2019   

INFORMATITZAR LA 
GESTIÓ DEL 
DEPARTAMENT 
D’URBANISME A 
TRAVÉS D’UN GESTOR 
D’EXPEDIENTS 

Sí.     

IMPULSAR ESTUDIS 
PER AL 
DESENVOLUPAMENT 
URGANÍSTIC EN 
COL·LABORACIÓ AMB 
LA URV 

No. Es va iniciar, i va quedar aturat.    

ELIMINAR LA 
BUROCRÀCIA I 
AGILITZAR ELS 
TRÀMITS. 

No.   Sí. S’ha començat l’estudi per 
simplificar els tràmits i fer-los més 
àgils, dins el que permet la 
normativa. 

   

BONIFICAR LA 
REHABILITACIÓ DE 
FAÇANES “MONT-
ROIG FA GOIG” 

No. No.    
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OBRA PÚBLICA I MANTENIMENT D’ESPAIS COMUNS  
 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

MILLORAR 
L’ACCESSIBILITAT I 
LA SUPRESSIÓ DE 
BARRERES 
ARQUITECTÒNIQUES, 
INCLOENT LA 
REPARACIÓ DE 
VORERES I EL REBAIX 
DELS PUNTS ON HI 
HAGI PASSOS DE 
VIANANTS. 
REPARACIÓ DE 
VORERES EN MAL 
ESTAT  

No. Sí, al 15% S’han reparat 
algunes voreres 
amb el Pla 
d’Ocupació. 
En l’obra del 
passeig 
Mediterrani 
s’han fet guals 
per minusvàlids 
i, a l’Estany 
Gelat s’han fet 
les escales. Al 
Pla de Barris 
s’han fet 
rebaixos i 
reparacions de 
voreres. 

   
 

PROJECTE DE 
REPARACIÓ DE 
L’ASFALTAT DEL 
PASSEIG DEL 
MEDITERRANI 
APROFITANT EL 

Sí.     631.048,28€, IVA inclòs 
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CANVI DE 
COL·LECTOR 

PLA DIRECTOR 
D’ESPAIS VERDS I 
JARDINS, QUE VAGI 
ACOMPANYAT D’UN 
PLA ANUAL DE 
MANTENIMENT 

No.  No.     

PROJECTE INTEGRAL 
DE MILLORA DELS 
PARCS INFANTILS, 
QUE PREVEGI 
L’ADEQUACIÓ DELS 
EXISTENTS I LA 
IMPLANTACIÓ 
PROGRESSIVA 
D’AQUESTS EN 
URBANITZACIONS I 
ZONES QUE NO EN 
TINGUIN 

Sí en la millora 
dels existents. 
Cal implantar-ne 
de nous. 

   Millora dels parcs existents: 
63.711,19€, IVA inclòs 

MILLORAR EL 
MANTENIMENT DE LES 
PLATGES, CALES, ELS 
SEUS ACCESSOS I EL 
SEU ENTORN 

No. Sí, al 50%    

POSAR TERRES DE 
CAUTXÚ ALS PARCS 
INFANTILS 

Sí, en aquells 
espais destinats 
a nens més 
petits (primera 
infància). 

    

FER UN SKATE PARK 
A LA PLAÇA DE LES 
OLIVERES DE MIAMI 

No. L’Skate 
Park finalment 
anirà ubicat a la 

Sí. S’està projectant però no a la 
Plaça de les Oliveres, que 

  L’actuació global de la zona esportiva 
a l’aire lliure, on s’inclourà l’Skate Parc, 
té un pressupost de 500.000 euros, la 
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PLATJA I ARRANJAR 
L’ENTORN. 

pista d’estiu 
amb les millores 
esportives a 
l’aire lliure. 

s’arranjarà i es convertirà en un 
parc; sinó a l’actual Pista d’Estiu. 

meitat dels quals finançats pel Pla de 
Barris. 

REHABILITACIÓ 
INTEGRAL DE LA 
PLAÇA MIRAMAR DE 
MONT-ROIG DEL 
CAMP 

No. Sí. 15%. Actualment s’està 
redactant el projecte en funció del 
resultat del procés participatiu. 

Desembre 2018  350.000 euros de l’arranjament de la 
plaça, més l’actuació en la millora de 
les canonades i clavegueram a càrrec 
de Nostraigua. 

INTERVENCIÓ DE 
MILLORA A 
L’AVINGUDA DE 
BARCELONA. 
NEGOCIAR AMB EL 
MINISTERI DE FOMENT 
LA CESSIÓ DE LA VIA 
PER ACONSEGUIR 
MÉS ESPAI PER A 
VIANANTS, CARRIL 
BICI, ARBRAT I 
TERRASSES 
D’ESTABLIMENTS 

No. Sí. Ja s’ha aconseguit la cessió de 
la via per poder-hi actuar. Es farà 
una primera fase de millora, que 
està a punt d’adjudicar-se, entre la 
Plaça de Tarragona i l’avinguda de 
Cadis.  

Desembre 2018 
la primera fase 

 4’5 milions d’euros, la meitat dels quals 
finançats pel Pla de Barris. 

IMPULSAR 
PROJECTES D’OBRA 
CIVIL DE MILLORA DE 
LES 
URBANITZACIONS: 
ASFALTAT, SERVEIS 
BÀSICS... 

No. Sí, s’han millorat l’enllumenat i s’ha 
recepcionat, i s’han fet projectes 
d’asfaltat en algunes urbanitzacions 
(PAM 2017). 

2018-2019   

IMPULSAR LA 4A 
FASE DE 
REHABILITACIÓ DEL 
NUCLI ANTIC DE 

No. Sí, al 5% 2018-2019   
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MONT-ROIG 
(RENOVACIÓ DE 
PAVIMENTS I 
SERVEIS) 

MILLORA DE TOT 
L’ENLLUMENAT 
PÚBLIC DE TOTS ELS 
NUCLI DEL MUNICIPI, 
QUE SUPOSI LA 
SUBSTITUCIÓ DE LES 
ACTUALS 
LLUMENERES PER 
UNES DE BAIX 
CONSUM I LA 
INSTAL·LACIÓ DE 
NOUS PUNTS DE LLUM 
A LES ZONES AMB 
MANCANCES 

Sí.    4.000.000€ 

CONSTRUCCIÓ D’UNA 
SALA POLIVALENT A 
MONT-ROIG 

No. Sí, en un 5%. S’ha començat a 
valorar l’espai i els usos, 
conjuntament amb les entitats. 

2018-2019   

MANTENIMENT 
D’INSTAL·LACIONS 
MUNICIPALS CONTRA 
INCENDIS I ALARMES 

Sí, s’ha 
contractat una 
auditoria perquè 
en porti el 
control. 

    

INCREMENTAR EL 
MOBILIARI URBÀ 
(MARQUESINES, 
BANCS, PAPERERES 
AMB CENDRER I 
BOSSES PER 
EXCREMENTS DE 

No. Sí, s’ha fet una compra de 
papereres per a tot el municipi. 
S’està estudiant la fórmula per 
ubicar marquesines a les parades 
d’autobús més utilitzades 
(concessió d’espais públics, per 
exemple). 
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GOSSOS). UBICAR-LO 
AMB CRITERI 
CIUTADÀ, ALLÀ ON 
CAL, ON HI HA EL PAS 
DE PERSONES, ETC. SI 
CAL, CONSULTAR LA 
CIUTADANIA PER TAL 
D’UBICAR-NE ELS 
ELEMENTS 

CONDICIONAMENT 
DELS EDIFICIS 
MUNICIPALS 

No. Sí. S’han fet obres a les oficines de 
Miami Platja, i a Serveis Socials. 

   

RECEPCIÓ 
PROGRESSIVA DE 
TOTES LES 
URBANITZACIONS 
CONVERTINT-LES AIXÍ 
EN ALTRES BARRIS 
DEL NOSTRE 
MUNICIPI, D’ACORD 
AMB LA SEVA 
SITUACIÓ JURÍDICA. 
INICIAR ELS 
PROCESSOS DE 
RECEPCIÓ AMB LA 
CESSIÓ DELS 
SERVEIS GENERALS A 
L’AJUNTAMENT 
(ENLLUMENAT, AIGUA, 
CLAVEGUERAM...) 

No. Sí, en un 30%. 2020   

INSTAL·LAR FIBRA 
ÒPTICA I XARXES WIFI 
ALS ESPAIS PÚBLICS 

No.  Sí. Als edificis públics s’ha 
completat totalment la xarxa de wifi. 
Caldrà desplegar la fibra òptica 

  Xarxa WiFi Biblioteca Mont-roig i 
Miami (100%): 757,46€  
Xarxa WiFi Espai coworking Promoció 



74 
 

DEL MUNICIPI, 
SEMPRE QUE LES 
COMPANYIES DE 
TELECOMUNICACIONS 
HO FACIN POSSIBLE 

(operadors ja han iniciat els seus 
plans de desplegament al municipi). 

Econòmica (100%): 145,20€ 
Xarxa WiFi Ajuntament Mont-roig i 
Oficina Municipal de Miami  (100%): 
8.348,95€ 
 

SEGUIR IMPULSANT 
EL PLA DE BARRIS DE 
MIAMI PLATJA. 

Sí, s’ha fet un 
gran esforç per 
executar el 
màxim 
d’actuacions 
abans que la 
finalització del 
Pla, després de 
denegada una 
pròrroga per 
poder executar-
ne el 100%. 
Acabarem el Pla 
amb un 70% de 
nivell 
d’execució. 

 Desembre 2018  Import total del projecte: 10.100.000€ 

REALITZAR EL 
PROJECTE I 
L’EXECUCIÓ DE LA 
PLAÇA FLEMING A 
MIAMI PLATJA  

No. No.  Depèn d’un PAU  

FINALITZAR LA 
ROTONDA DE 
L’AVINGUDA GIL 
VERNET  

Sí.     

ACONSEGUIR QUE 
COSTES DE L’ESTAT 
EXECUTI EL PASSEIG 

No. Sí, el ministeri s’ha compromès a 
executar la primera fase en aquest 
mandat. 

2019   
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DE LES CALES DE 
MIAMI PLATJA  

PLANIFICAR LA 
REUTILITZACIÓ DE LA 
VIA DEL TREN, 
RECUPERANT 
AQUEST ESPAI PER 
ALS CIUTADANS 

No. Sí, ja s’ha començat a plantejar el 
projecte de via verda, i com s’obrirà 
tota la façana de Miami al mar un 
cop les vies siguin fora. 

   

PLANIFICAR EL 
SOTERRAMENT DELS 
CABLEJAT ELÈCTRIC, 
PER ANAR 
IMPLEMENTANT LA 
MESURA DE MANERA 
PROGRESSIVA 

No. 2% (c. Països Catalans)    

MANTENIR EN BON 
ESTAT LES ZONES 
QUE TENIM 
URBANITZADES 
(NETEJA DE 
CARRERS, 
MANTENIMENT DE 
PARCS INFANTILS, 
ETC.). MILLORAR LA 
IMATGE DEL MUNICIPI. 
NETEJA I 
MANTENIMENT DE 
CARRERS I 
INFRAESTRUCTURES 
EXISTENTS. 

No. Sí. S’està estudiant un canvi en la 
contracta de neteja viària per 
millorar l’aspecte i la neteja dels 
carrers. 

   

MILLORAR LA 
CALEFACCIÓ ALS 
LOCALS PÚBLICS 

No. Sí, al 50%    
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PINTAR LES SALES 
D’EXPOSICIONS 

No No.     

 
 
 
 
 

GESTIÓ DE RESIDUS 

 
 
 

ACCIÓ 

 
 

ESTÀ 
TOTALMENT 

EXECUTADA? 

 
 

ESTÀ INICIADA? EN QUIN 
PERCENTATGE? 

 
 

SI ESTÀ 
INICIADA, 

QUAN ESTÀ 
PREVIST  

ACABAR-LA? 

 
 

SI NO ESTÀ INICIADA, 
QUAN ESTÀ PREVIST 

INICIAR-LA? 

 
PRESSUPOST QUE S’HI HA 

DESTINAT, I PRESSUPOST QUE ES 
PREVEU DESTINAR PER 

COMPLERTAR TOTA L’ACCIÓ? 

FOMENTAR EL 

RECICLATGE ALS 

EDIFICIS MUNICIPALS 

No.  Sí, s’han instal·lat contenidors de 

fraccions, cal fer campanya de 

sensibilització al personal. 

    

PLA I CAMPANYA 

RECOLLIDA DE 

VOLUMINOSOS 

Sí.       

PROGRAMA ESCOLAR 

DE FOMENT DEL 

RECICLATGE 

No.  Si al 80%. Es fan campanyes de 

reciclatge, sobretot de prevenció de 

residus. Els escolars visiten les 

deixalleries... 

Acció 

continuada en el 

temps. 

 Material adquirit.  

Altre facilitat per l’ARC 

 

PARTICIPACIÓ EN LA 

SETMANA EUROPEA 

DE LA PREVENCIÓ DE 

RESIDUS 

Sí.   Anualment.  200 euros anuals. 
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CAMPANYA DE 

TRACTAMENT 

NEUMÀTICS I OLIS. 

Sí.   Acció 

continuada en el 

temps, 

seguiment. 

 Inspeccions STM. 

INVENTARIAR I 

ELIMINAR ELS 

ABOCADORS 

INCONTROLATS. 

No.  Sí, pel que fa a l’inventari i la 

participació a Let’s Clean Europe! 

L’eliminació depèn de subvencions. 

Acció de cens 

que es va 

actualitzant. 

 Pressupost elevat >400mil 

Pendent línia subvencions Generalitat 

CONTROLAR ELS 

CONTENIDORS DE 

PODA 

No.  Sí, s’està pensant un sistema 

alternatiu per evitar abusos dels 

jardiners professionals. 

   

MILLORAR EL 

SISTEMA DE NETEJA 

VIÀRIA I FER 

PROPOSTA 

ALTERNATIVA DE 

NETEJA AL NUCLI 

ANTIC. 

No.  Sí, s’han fet propostes per part de la 

contracta de neteja i ara cal valorar 

quina és la millor opció per millorar 

el servei. 

   

FER NETEJA ANUAL 

D’ELEMENTS 

EMBLEMÀTICS 

No.  No.     

SENSIBILITZACIÓ 

CIUTADANA PERQUÈ 

TINGUI CURA DELS 

ESPAIS PÚBLICS 

No.  Sí. S’ha creat un programa pilot amb 

agents cíviques al barri de la Florida 

de Miami Platja que estan fent 

aquesta tasca. Si funciona es podria 

estudiar ampliar-ho a la resta del 

municipi. També s’estan planificant 

noves campanyes de sensibilització 

al voltant del civisme, el reciclatge i 

el respecte als espais públics. 

   

 


